	　　　學年度　國立陽明交通大學理學院教師-該次免接受評量

_______Academic Year National Yang Ming Chiao Tung University College of Science One-time Assessment Exemption for Teachers   

	請勾選

Please Check
	符合條件

Qualification
	說明

Description  

	
	（一）現任本校講座教授及經本院教評會認可現任之國內外著名大學講座教授。
(1)   Current Chair Professors at the University, and Current Chair Professors from noted domestic and foreign universities, as verified by the College Teacher Review Committee. 
	

	
	（二）近五年內曾獲得科技部(國科會)傑出研究獎一次以上(含)。
(2)   Awarded one or more Ministry of Science and Technology (NSC) Outstanding Research Award(s) in the last five years; 
	

	
	（三）教師授課時數應依「本校教師授課鐘點核計原則」規定達每週基本授課時數，且近五年內曾獲得科技部 (國科會)研究主持費四年以上(含)，或近五年內在學術上有卓越貢獻，經院級教師評審委員會認可。
(3)   Teachers’ teaching hours should meet the requirements of the University’s regulations, and being awarded the Ministry of Science and Technology (NSC) Research Moderator funding for four years or more over the last five years; or achieved outstanding academic contributions over the last five years, as verified by the College Teacher Review Committee.
	

	
	（四）近五年內曾獲本校傑出教學獎。

(4)   Awarded the University's Distinguished Teaching Award in the last five years.
	

	
	（五）近五年內曾擔任系所以上主管一任以上（含）。

(5)   Served as department chair or graduate institute director or above in the last five years for one or more terms.
	

	
	（六）近五年內在其他教學、研究、服務成果具體卓著，經檢具證明文件，由所屬單位向院級教師評審委員會（以下簡稱院級教評會）及校級教師評審委員會（以下簡稱校級教評會）報准免辦評量者。

(6)   Achieved other particularly remarkable teaching, research or service accomplishment in the last five years. In addition, relevant documents have been verified by the relevant department, been submitted to the College Teacher Review Committee (hereafter referred to as College Teacher Review) and the University Teacher Review Committee (hereafter referred to as University Teacher Review), and been approved for exemption.   

	


教師簽名：___________________________
Teacher Signature: ______________________
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